# Mibro Watch GS Pro2

用户手册 User Manual Руководство пользователя Manuel d' utilisation Bedienungsanleitung Instrukcja obsługi Manual del usuario

Manual do Utilizador

ユーザーマニュアル

mibro

# 用户手册 使用产品前调仔细阅读本说明书,并妥善保管。 产品介绍 包装清单: Mibro Watch GS Pro2 智能手表(含表带)×1,使用说明书×1,磁吸充电线×1, 附赠表带×1 ① 功能鑽 开机:长抱5秒 ② 充电核口(负极 关机:长按3:5秒到关机页面 运回上一级:点按一次 ② 中断孔 ② 全触显示屏 ② 于新见 (4) 辛申総円(物格) G WAR (i) \*(FR ② 快速線/自定火線

①请扫描二维码下载"Mibro Fit"App。(右图所示) ②请使用"Mibro Fit"App 手动扫码配对。

解绑手表

MP377-TX ①安保系统: 在App内选择"部除当的设备"。即可解附设备。 ②(OS系统: 在App内选择"测除当的设备"。 評根据提示裁核對手机系统置牙 界面,选择您略当的设备了可解附设备。

充电说明

1.请勿在潮湿有水的环境下充电;

3. 请定期用干 4. 本产品不覧 使用电脑USE	本林的磁规并电极上的金属输出及有指示或构造, 特的结本清洁手表背面和磁磁光电线排势企宜被击。 编电项温能器,为了保证家人及批评业务。在充电时,可以 接口或选用输出不超过5/m1A的电源延振器。请通证正规采填 据,社论使用低低、仍穷的电源适配器,避免引起课程被起火。
A SE	支持150种类型的模式。
€ BRISD	每日活动记录,只记取当天取报,每天00.00清等衡器。
€ 88	学机与学表连接,可以在学表上接所和拨打电话。
F Since	CH-RECORD BEFR. ER. 488. 2009, 2008.
@ 4#	MESSO.
O nx	智能抵明自决中的合筑量。
S 168	11年10月17日時間改進。
さが	实时显示天气、气温、空气质量、象外线强度、预报未来天气和降而联准。
(8) 11897.5	图然运动表现,展示训练会员与快量效益。
[2] 数字能力	监测的分析能步迟地, 经优层对数据和详细报告, 有效用户提升能步表现。
	等到的分析用户的作为水平, 提供定例作为物理的证据服务, 健康用户管理和编辑作为。
(9 Eth	宣明的特別所有在方式中,但然实可且为数据和非常规则。如何的严重证据被转达为。

② はお行む 並の設備金油を入りに対けましません。 ② はお行む が発力を行っています。 ③ 数は分数 が発力が再び続ける。公司、これ、支持が発力を取り再せる。

O PRINTS	可说是不同频率,不同时间进行呼吸调整1%。
Berel     Berel	连续手机拉切进过手表查找手机。
⊕ ±mmm	记录女性生理的状况。并提前领物。
⊕ HIRH	手表指南针动能。
SPRKS	计量手表等接代互称海拔高度功能。
O HEATTERN	经时的目动能
∃     ≡	手表公司目的功能。
() HHB	手表決致计时器。
C 88	手表抄表功能。
E 1197 E	手表minit神器。
Ø −3810 ≈	<ul><li>・財団水、政管头指向、用地手表加技术等从用印口用出。</li></ul>
☐ NFC603E	仅具有NFC等入功能的设备才能成功很入门禁卡,最多很大3张门禁卡。
00 SSM	项程于有还自助于功能。例:通过于救疫器los系统于有的SH功能。
⊕ ##	显示和完成、标动模式、消息通知、密码设置、普油等、包加链设置、系统、关机和增加、资金设置、新字机造指、出厂重置、位优模式、字机造指、个人数据、通信、符略模式、数据效益、约同和其份设置。

性能故障及售后条例

- 1. 国用户使用造成的磨损融污,如划痕、颜色改变的;以及接触化学试剂、央锁物体磁伤、掉落挤压 变形等人为损坏的情况; 2. 未经规度继续、镀煤、误用、蒸浆、滥用、进水、事故,以及使用非本产品标准部件造成故障的
- 情况; 3.斯级、溶改标贴、伪造助伪标识等情况;
- 4.因不可抗力逼成的损坏; 5.不符合《性能故障表》所列性能故障的情况。

# 基本學數 - 高泉門、州田VW Watch OS Pro2 - 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2 - 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2 - 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2 - 日本日本 1980年 Watch OS Pro

基本参数

注意車項

Q Q

能在对应的软件板本由有区别,为下常信证。

# User Manual

Product description



Connect the watch Untie a watch

iOS system: select "Delete current device" in the App to unbind the device.
iOS system: select "Delete current device" in the App, and jump to the Bluetooth interface of
mobile phone system according to the prompt, Select Ignore Current Device to unbind the
device.

# Charging instructions

nsure the safety	
r choose a power ease ourchase	
	adapters to avoid bursting or f

computer USB port or choose a power stA when charming. Please purchase	
and never use low-quality and take power	adapters to avoid bursting or f

(E) Dalyachides	Daily activity record, only record the data of the day, and the data will be clear at 80.00 every day.
So Phone	You can answer and make calls on the watch after connecting the phone to the watch.
	Record the daily exercise data, including steps, distance, calories, activity daration, activity times.
⊕ Heart toto	Intelligently monitor heart rate.
	Intelligently monitor blood asygen.

(g) Compass	Witch compass function.
(S) Altitude pressure	Measure alditude pressure and alditude.
@ caneo	Carrolla da clarara
Calendar	Watch Englishin calendar function.
(1) Timer	Watch quick timer.
€ Stopwatch	Start the stopwatch function.
Calculator	Watch mini calculates
⊕ derMouch desining	One-touch chaining, press the arrow and shake the watch to speed up the drainage of water droplets from the hors.
Ney cord	Drily the watch with MPC writing function is supported, and a maximum of 3 access cards can be enabled for a watch.
6-8 Voice position	Make up your phone's voice assistant function. Example: Make up the IOS system from your watch The Siri function of the ph

Name Bluetooth worth		
DELLIS.	Bruetooth watch	
Hibro Watch G5 Pro2	L. The watch cannot be powered on.	
	2. The watch calls are silent during use.	
	3. During the call, the other party cannot hear the sound.	
	<ol> <li>The display-does not light up on the touch screen connet be operated.</li> </ol>	
	5. Unable to charge.	

# Attention instructions

# Disposal of electrical and electronic equipment

The symbol of the crossed-our three digradage can depend on the control of the symbol on your product. The symbol of the crossed-our threeled garbage can so your product, brattery, or packaging is a reminer for that discretize reported can be atteries in such the control of t

# Options for Returning Old Devices

Owners of old devices may hand in these devices within the framework of the possibilities the return or collection of old devices set up and available by public waste management authorities, to ensure propored injourable of the old devices. The following info provides an online list of collection and return points: https://www.ear-sustem.de/ear-verzeichnis/sam-

## Data Protection

We would like to remind all end users of waste electrical and electronic device that you are responsible for deleting personal data on the waste devices to be disposed of.

注意單項 法产品的關係 上本产品的開始結構完成的参考。不作为任何经方用途及他居、清潔从歷生指导,仍不可依此测量 结果有我还想及进行。 上本产品的海绵或为5.5/14。但不均为余,也不可大于20米温度源水及及1时用别在余中,同时 也不同5.5。因为5.6%可以并也成后的。 人名公园福祉于村城的的城市,次本房等场份直接广播改新成村,是不另行通机。因为功 人名公园福祉于村城的城市区,次本房等场份直接广播改新成村。

Specifications
Smm: Mibro Watch GS Pro2
Model: XPAW025
Size: y45.8.L1mm
Operational Trequency: 2400-2483.5MHz
signal transmission: #20d8m signal transmission: <a href="#">£20dBm</a>
Battery capacity-460mAh
Nominal voltage: 3.85V
Charging cut-6ft voltage: 4.35V
Input: SV=0.5A
ECC ID: 2804VASPAW025
Minimum charging power: 0.1W
Maximum charging power: 1.2W
Compatible with: Android 5.0 or iOS 10.0 and above

After-sales service Ernail: service@mibrofit.com
Manufacture: Deets in illenatura is returned programment in the Company of th

# 3XXXXXXXXXXXXX

핃





Bluetooth'



# FCC Warning Statement:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.